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AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY ELEKTROTECHNIKY A INFORMATIKY STU V BRATISLAVE 

Zápisnica č. 3 / 2024 

zo zasadnutia AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 5. 11. 2024 v B-klube FEI STU 

Prítomní:  
Zamestnanecká časť: 16 ospravedlnení: Gabriel Farkas, Patrik Novák 
 
Študentská časť: 8 ospravedlnení: Ondrej Straka 

 
Hostia: prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., dekan fakulty 

RNDr. Soňa Kotorová, PhD., prodekanka pre bakalárske štúdium 
Ing. Stanislav Sojak, PhD., prodekan pre inžinierske a doktorandské štúdium 
doc. Ing. Andrej Babinec, PhD., prodekan pre medzinárodné vzťahy 
a spoluprácu s praxou 
prof. Ing. Martin Weis, DrSc., prodekan pre vedu, výskum a ľudské zdroje 
Mgr. Peter Miklovič, PhD., tajomník fakulty 
prof. Ing. Alena Kozáková, predsedníčka fakultného výboru ZOO pri FEI STU  

Prezenčné listiny sú prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Program: 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov 

sčítacej komisie. 

2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU. 

3. Oznámenie o výsledkoch volieb do ZČ AS FEI STU. 

4. Aktuálne otázky FEI STU. 

5. Privítanie nových členov a poďakovanie odchádzajúcim členom AS FEI STU. 

6. Informácia o výsledku voľby člena ŠRVŠ za FEI STU. 

7. Voľba členov predsedníctva AS FEI STU: 

a. Predsedu AS FEI STU, 

b. Predsedu ZČ AS FEI STU, 

c. Podpredsedu ZČ AS FEI STU. 

8. Hlasovanie o zložení pracovných komisií AS FEI STU. 

9. Voľby predsedov pracovných komisií AS FEI STU. 

10. Rôzne. 

11. Záver. 

K bodu 1 / - Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov, overovateľov 
zápisnice a členov sčítacej komisie.  
Predseda senátu privítal všetkých prítomných senátorov aj hostí na treťom tohoročnom zasadnutí. 
Prvé hlasovanie sa týkalo programu zasadnutia.  
 

Súhlasím s navrhnutým programom zasadnutia. 
Prítomní: 24 
Výsledky hlasovania   za: 24 proti: 0 zdržali sa: 0 

Program rokovania bol schválený, následne sa hlasovalo o skrutátoroch, overovateľoch tejto 
zápisnice a navrhnutých členoch sčítacej komisie. 
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Súhlasím s navrhnutými skrutátormi. 
Prítomní: 23 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 1 

Skrutátori  – senátori Halgoš a Šuráni boli schválení. 

 
Súhlasím s navrhnutými overovateľmi zápisnice. 
Prítomní: 24 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 2 

Overovatelia zápisnice  – senátor Tölgyessy a senátorka Trepáčová boli schválení. 

 
Súhlasím s navrhnutými členmi sčítacej komisie k bodom programu 7a., 7b. a 7c. 
Prítomní: 24 
Výsledky hlasovania   za: 24 proti: 0 zdržali sa: 0 

Členovia sčítacej komisie  – senátori Jančárik, Rakús a Tomčo boli schválení. 
 

K bodu 2 / - Schvaľovanie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia. 
Predseda senátu sa spýtal, či prítomní senátori súhlasia so znením poslednej zápisnice tak, ako im bola 
poslaná mailom 10.6.2024.  
 

Súhlasím so znením zápisnice z predošlého rokovania AS FEI STU. 
Prítomní: 24 
Výsledky hlasovania   za: 23 proti: 0 zdržali sa: 1 

Zápisnica č. 2/2024 bola schválená.  

K bodu 3 / - Oznámenie o výsledkoch volieb do ZČ AS FEI STU. 
Predseda senátu pripomenul, že voľby, ktoré sa konali v dňoch 14. - 15. 10.2024 na jednotlivých 
ústavoch FEI STU, prebehli regulárne a podľa harmonogramu. K zásadným zmenám neprišlo, z 18 
senátorov za ZČ ostalo pôvodných 16, dvaja boli zmenení. Senátora Šályho (ÚEAE) nahradil senátor 
Cintula, senátora Mareka (ÚEF) senátor Maljar.  
Predseda bývalým senátorom odkázal vyjadrenie vďaky za ich prácu a zároveň privítal nových 
senátorov, ktorým poprial v práci veľa úspechov. 
Dekan rovnako poďakoval senátorom za celé minulé obdobie, vyzdvihol prácu bez nároku na honorár 
a v prípade študentov prácu navyše popri náročnom štúdiu. V oboch prípadoch vyjadril presvedčenie, 
že táto práca posúva fakultu vpred a verí, že senát bude aj naďalej pracovať svedomito ako doteraz. 

K bodu 4 / - Aktuálne otázky.  
Dekan plynule prešiel k aktuálnym otázkam, v rámci ktorých informoval o tom, že: 

• Spoločnosti Delikanti, ktorá zabezpečovala stravovanie na FEI, bola vypovedaná zmluva, 
o pokračovaním by mala byť jedáleň, ktorá by mala variť vo vlastnej réžii a ak bude 

spočiatku nutné, čiastočne aj stravu dovážať, 
o plán je spustiť prevádzku začiatkom letného semestra, 
o riaditelia ústavov boli prizvaní na obhliadku jedálne, aby videli, v akom stave sa 

nachádza,  
o tajomník upresnil, že na tvorbe novej jedálne pracujú dvaja experti, aby proces čo 

najlepšie nastavili, 
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o s donáškou sa počíta len spočiatku, zámerom je poskytnúť stravu plne v réžii FEI STU,  
o dekan spomenul aj zľavy pre študentov; rozhodovanie, či sa bude variť na plyne alebo 

elektrine či zámer prilákať k nám aj stravníkov z vonku, 
o predseda senátu sa spýtal, v ktorej časti sa bude jedáleň nachádzať - tajomník 

odpovedal, že ide o priestor pôvodnej jedálne na  mínus 1. podlaží. Upresnil, že 
jedálenská časť je ako-tak v poriadku, kuchyňa je v žalostnom stave,  

o senátorka  Chudá položila otázku, či v jedálni budú naši alebo externí zamestnanci – 
dekan odpovedal, že naši, čím bude možné lepšie nastaviť nástroje na zvyšovane 
kvality, 

• kvalita vody bola pred cca 3-4 týždňami dozadu nevyhovujúca. Problémom je jej nepravidelné 
vypúšťanie v rámci celého systému budovy, čo značne znižuje jej kvalitu. Odporúča sa preto 
pravidelné, najlepšie každodenné vypúšťanie pod dozorom a zabezpečiť tak jej plynulý odber. 
Tajomník doplnil, že vypúšťať „naprázdno“ by sa mala aspoň minútu denne každá dostupná 
batéria,  

• konzorcium STUBA – EUBA (spoločné študijné programy + rekonštrukcia) je v procese, súťaží 
sa. Ak sa stihne všetko podpísať do konca roka, možno počítať so zahájením prác na začiatku 
letného semestra, ukončiť by sa malo v polovici roka 2026, čo je cca rok a pol. Aj napriek 
plánovaným presunom zamestnancov z / do rekonštruovaných častí sa neuvažuje nad 
celoplošným zavedením práce z domu. Už zrekonštruované (v nedávnej minulosti) priestory by 
sa nemali prerábať ani kvôli dizajnu. Prioritne sa budú prerábať priestory pre pedagógov, ktoré 
budú štandardne vybavené, zvažuje sa, že nie v každej miestnosti bude umývadlo, 

o  značne sa bude rekonštruovať aj telocvičný trakt, kde pôjde najmä a opláštenie traktu 
aj z dôvodu úspor energií, 

• šablóny pre záverečné práce sú už k dispozícii. Ide o odporúčaný, nie povinný formát, čaká sa 
spätná väzba, 

o prodekanka Kotorová upresnila, že šablóna bude dostupná aj na web stránke. 

K bodu 5 / - Privítanie nových členov a poďakovanie odchádzajúcim členom AS FEI STU. 
Privítanie a poďakovanie prebehlo v rámci bodu 3. 

K bodu 6 / - Informácia o výsledku voľby člena ŠRVŠ za FEI STU.  
Predseda ŠČ, senátor Tomčo pripomenul, že voľby člena ŠRVŠ sa konali prostredníctvom AIS, v dňoch 

31.10. – 3.11.2024. Z dvoch kandidátov bol zvolený Bc. Erik Takáč. Voličov bolo 541 z 2 399 študentov, 

čo je 23 % účasť. Predseda senátu vyjadril spokojnosť s vysokou účasťou a vyslovil  organizátorom 

pochvalu za skvelú prácu. Do budúcna navrhol Bc. Takáča pozývať na zasadnutia, ak budú témy, ku 

ktorým by sa mohol vyjadriť.  

K bodu 7 / - Voľba členov predsedníctva AS FEI STU: 
a. Predsedu AS FEI STU, 
b. Predsedu ZČ AS FEI STU, 
c. Podpredsedu ZČ AS FEI STU. 

a. V úvode predseda senátu požiadal prítomných senátorov, aby predostreli svoje návrhy na nového 
predsedu AS FEI STU. Bol navrhnutý jeden kandidát – súčasný predseda AS FEI STU, prof. 
Hubinský. Mohlo teda prísť k tajnému hlasovaniu, lístky boli rozdané všetkým prítomným 
senátorom, aj za ZČ, aj za ŠČ AS FEI STU proti podpisu. 

 
Súhlasím so zvolením prof. Ing. Petra Hubinského, PhD. na funkciu predsedu AS FEI STU pre 
funkčné obdobie 2024 – 2028. 
Počet vydaných lístkov, z toho platných: 24 / 24 
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Výsledky hlasovania   za: 23 proti: 1 zdržali sa: 0 

Uznesenie 1/24.3 
AS FEI STU si dňa 5.11.2024 zvolil prof. Ing. Petra Hubinského, PhD. za predsedu AS FEI STU 

pre funkčné obdobie 2024 – 2028. 

b. Následne predseda senátu požiadal prítomných senátorov, aby predostreli svoje návrhy na nového 
predsedu ZČ AS FEI STU. Bola navrhnutá jedna kandidátka – súčasná predsedníčka ZČ AS FEI STU, 
prof. Rosinová. Mohlo teda prísť k tajnému hlasovaniu, lístky boli rozdané všetkým prítomným 
senátorom ZČ AS FEI STU proti podpisu. 

 
Súhlasím so zvolením prof. Ing. Danice Rosinovej, PhD. na funkciu predsedníčky ZČ AS FEI STU 
pre funkčné obdobie 2024 – 2028. 
Počet vydaných lístkov, z toho platných: 16 / 16 
Výsledky hlasovania   za: 16 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 2/24.3 
ZČ AS FEI STU si dňa 5.11.2024 zvolila prof. Ing. Danicu Rosinovú, PhD. za predsedníčku ZČ AS 

FEI STU pre funkčné obdobie 2024 – 2028. 

c. Napokon predseda senátu požiadal prítomných senátorov, aby predostreli svoje návrhy na nového 
podpredsedu ZČ AS FEI STU. Bol navrhnutý jeden kandidát – súčasný podpredseda ZČ AS FEI STU, 
prof. Beláň. Mohlo teda prísť k tajnému hlasovaniu, lístky boli rozdané všetkým prítomným 
senátorom ZČ AS FEI STU proti podpisu. 

 
Súhlasím so zvolením prof. Ing. Antona Beláňa, PhD. na funkciu podpredsedu ZČ AS FEI STU 
pre funkčné obdobie 2024 – 2028. 
Počet vydaných lístkov, z toho platných: 16 / 16 
Výsledky hlasovania   za: 15 proti: 0 zdržali sa: 1 

Uznesenie 3/24.3 
ZČ AS FEI STU si dňa 5.11.2024 zvolila prof. Ing. Antona Beláňa, PhD. za podpredsedu ZČ AS FEI 

STU pre funkčné obdobie 2024 – 2028. 

Voľby prebehli korektne, skonštatoval predseda senátu. 

K bodu 8 / - Hlasovanie o zložení pracovných komisií AS FEI STU. 
Predseda senátu poprosil senátorov, aby sa vyjadrili k aktuálnemu zloženiu jednotlivých pracovných 
komisií. Vyzval prítomných, aby zvážili, či im komisia, v ktorej pracujú vyhovuje, prípadne či majú 
záujem pracovať v inej komisií. Došlo k presunu niektorých členov a zároveň zaradeniu nových členov 
AS FEI STU do pracovných komisií. Na základe uvedeného navrhol predseda senátu hlasovať o novom 
zložení pracovných komisií. 
 

Súhlasím so zložením pracovných komisií AS FEI STU na obdobie 2024 – 2028. 
Prítomní: 24 
Výsledky hlasovania   za: 24 proti: 0 zdržali sa: 0 

Predseda senátu skonštatoval, že hlasovanie o zložení pracovných komisií AS FEI STU prebehlo 
v poriadku a komisie už budú pracovať v novom zložení. 

Zloženie Pracovných komisií AS FEI STU tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 
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K bodu 9 / - Voľby predsedov pracovných komisií AS FEI STU. 
Predseda senátu navrhol, aby sa prítomní členovia stretli spoločne a rozhodli o svojom novom 
predsedovi. Všetky komisie sa dohodli na pôvodných predsedoch, a to: 

• Ekonomická komisia – senátor Kuzma 

• Pedagogická komisia – senátor Jančárik 

• Legislatívna komisia – senátor Halgoš 

• Komisia pre vedu, výskum a rozvoj fakulty – senátor Novák 
 
V tejto súvislosti senátor Jančárik podotkol, že je veľkým problémom zabezpečiť účasť členov komisií 
na zasadnutí komisie, preto veľakrát zasadajú online. Ešte väčší problém ale vidí v nedostupnosti 
materiálov, ktoré má komisia pred zasadnutím AS FEI STU prerokovať. Navrhuje preto, aby boli 
k dispozícii už pred zasadnutím PAS FEI STU, ktoré sa zvyčajne koná týždeň pred zasadaním AS FEI STU. 

K bodu 10 / - Rôzne. 
Predsedníčka ZOO, prof. Kozáková informovala, že školskí odborári nesúhlasia s rozpočtom pre rok 

2025, hrozí preto štrajk pracovníkov školstva. Pre rok 2025 je návrh dať zamestnancom školstva 

jednorazovo 800 eur, namiesto 10 % valorizácie platov, v roku 2026 by už valorizácia mala byť. Na 

základe toho  prišiel z vyšších orgánov OO návrh na protestné akcie až na úroveň štrajku. Dekan 

vyslovil názor, že v oblasti financovania vysokého školstva došlo k viacerým pozitívnym zmenám a u 

nás sú platy slušné, hoci by mohli byť vyššie a preto štrajk nepodporuje. Istú spolupatričnosť by sme 

ale vyjadriť mali. 

Dekan informoval o transformácii Ústavu manažmentu STU, ktorý má ambície stať sa ďalšou fakultou 

STU. Má pre to predpoklady – aj financie, aj počet študentov. Napriek tomu má táto myšlienka aj veľa 

protichodných názorov a kontroverzií. 

K bodu 11 / - Záver. 
Všetkým prítomným sa predseda poďakoval za účasť a oznámil, že najbližšie zasadnutie sa uskutoční 
podľa potrieb fakulty, pravdepodobne v II. polovici januára 2025. 

 
____________________________ 

 
prof. Ing. Peter Hubinský, PhD., v.r. 

predseda AS FEI STU 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 
2. Zloženie pracovných komisií AS FEI STU 
 

Overovatelia: 

Ing. Michal Tölgyessy, PhD.    ______________________ 

  

Bc. Izabela Trepáčová     ______________________ 

 

Zapísala dňa 5.11.2024:    Slavomíra Mészárosová,  
 tajomníčka AS FEI STU 


